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Protokół Nr 102/17 

Z posiedzenia Zarządu Powiatu Siemiatyckiego, które odbyło się w dniu 7 lipca 2017 roku,  

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Siemiatyczach, godzinach 1200-1300. 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu wzięli udział: 

Przewodniczący: - Jan Zalewski 

Członkowie:       - Marek Bobel  

       - Jan Markiewicz 

       - Edward Zaremba  

Nieobecny:          - Wiesław Klepacki 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Walentyna Kwiatkowska – Skarbnik Powiatu 

2. Jerzy Woźniak – Sekretarz Powiatu  

3. Jan Samojluk – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Siemiatyczach  

4. Wioletta Jaroszuk-Zapolnik – Inspektor ds. Gospodarki Mieniem Powiatu  

5. Bereza Eugeniusz – Prezes Zarządu Mienia Komunalnego  

 

 

Porządek Obrad: 

1. Otwarcie obrad Zarządu.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Rozpatrzenie wniosków jednostek w sprawach finansowych.  

4. Wniosek Miasta Siemiatycze o pomoc finansową w wysokości 2 mln zł z przeznaczeniem na 

budowę krytej pływalni.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości. 

6. Ponowne rozpatrzenie spraw przyłącza gazowego i instalacji gazowej oraz przyłączy wodno-

kanalizacyjnych w Czartajewie przy ul. Długiej 149/1.  

7. Rozpatrzenie sprawy dotyczącej wykonania podziałów pod najem i dzierżawę gruntu pod garaż  

w obrębie Czartajew.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia formy i wartości wkładu własnego Powiatu Siemiatyckiego 

w ramach projektu zintegrowanego „Kompleksowy system rozwijania kompetencji i umiejętności 

osób dorosłych zgodnie z potrzebami regionalnej gospodarki 3.2.1 RPO, 3.2.2 RPO” 

9. Podjęcie uchwały w sprawie umorzenia należności cywilnoprawnych.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Naczelnika Wydziału Komunikacji i Drogownictwa.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli kontraktowych 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego.  

12. Zestawienie wyników przeprowadzonych postepowań ofertowych na budowę dróg.  

13. Wniosek Parafii Prawosławnej Zmartwychwstania Pańskiego o wykonanie pobocza w formie 

chodnika – ścieżki dla pieszych i rowerzystów przy ul. Wysokiej w Siemiatyczach.  
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14. Wniosek Miasta Siemiatycze o rozważenie możliwości budowy ścieżki rowerowej przy 

 ul. Słowiczyńskiej i przebudowy istniejącego chodnika na odcinku od ul. Świerkowej odcinek  

o długości ok. 210mb.  

15. Zapoznanie z pismem Wójta Gminy Siemiatycze, w którym zobowiązuje się do wystąpienia 

 z wnioskiem do Rady Gminy o zwiększenie kwoty dotacji.   

16. Wnioski w sprawie zjazdu na działkę 81/1 położonej przy 2101B.  

17. Wniosek o dokonanie naprawy nawierzchni drogi powiatowej 1713B Koryciny - Olendy odcinek 

ok. 600m.  

18. Określenie zakresu współpracy z Gmina Siemiatycze przy realizacji działań poprawiających 

zrealizowany projekt Bezpieczeństwo w Ruchu Drogowym.  

19. Omówienie materiałów i projektów uchwał na Sesję Rady Powiatu Siemiatyckiego.  

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie obrad Zarządu. 

 

Obradom przewodniczył Jan Zalewski – Przewodniczący Zarządu 

 

 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Zarządu dokonał otwarcia obrad. Przywitał wszystkich członków Zarządu oraz osoby 

pozostałe biorące udział w posiedzeniu. 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad znajdujący się we wstępie do protokołu został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 3 

Pani Skarbnik przedstawiła wniosek w sprawach finansowych Starostwa Powiatowego w Siemiatyczach.  

 

Zarząd Powiatu Siemiatyckiego zapoznał się z przedmiotowym wnioskiem nie wnosząc uwag. 

Ad. pkt 4 

Pan Jan Zalewski Przewodniczący Zarządu Powiatu Siemiatyckiego przedstawił wniosek Miasta 

Siemiatycze o pomoc finansową w wysokości 2 mln zł z przeznaczeniem na budowę krytej pływalni.  

 

Zarząd Powiatu po analizie i dyskusji nad w/w wnioskiem zwróci się do Miasta Siemiatycze  

o przedstawienie dodatkowych informacji, w tym: kosztorysu, szczegółowego montażu finansowego dla 

planowanej przez Miasto Siemiatycze realizacji inwestycji pod nazwą „Budowa krytej pływalni”. 

Zwrócimy się również o:  

 - określenie, w jakich latach miałaby być udzielona przez Powiat Siemiatycki pomoc finansowa 

dla Miasta Siemiatycze (nadmieniamy, iż Miasto Siemiatycze udzielało pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu na przestrzeni 8 lat – 2006 – 2014) 

 - wskazanie źródeł oraz faktycznych kwot dotacji (dotacji z funduszy państwowych  

i unijnych) - pozyskanych przez Miasto Siemiatycze dla wyżej wymienionej inwestycji; 

 - przedstawienie planowanych rocznych kosztów utrzymania krytej pływalni w Siemiatyczach. 

 

Ad. pkt 5 

Podjęcie Uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.  
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Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos ,,za’’ 

Marek Bobel – głos ,,za’’ 

Edward Zaremba – głos ,,za’’ 

Jan Markiewicz - głos „za” 

Uchwała Nr 102/475/17 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6  

Pan Jan Zalewski Przewodniczący Zarządu Powiatu Siemiatyckiego przedstawił sprawę przyłącza 

gazowego i instalacji gazowej oraz przyłączy wodno-kanalizacyjnych w Czartajewie przy ul. Długiej 

149/1.  Pani Inspektor Wioletta Jaroszuk-Zapolnik: Na poprzednim zarządzie podjęto decyzję  

o wykonaniu przyłącza i instalacji gazowego do w/w lokalu. Po konsultacji z zarządca nieruchomości 

Panem Prezesem E. Berezą ustalono, że nie wykonanie przyłączy wodno-kanalizacyjnych może 

spowodować problemy z dostarczaniem wody i odprowadzaniem ścieków w styczniu 2018 roku. Głos 

zabrał Pan Prezes E. Bereza, który oznajmił, że  

|w styczniu 2018 roku wchodzą jednolite pliki kontrolne, które uniemożliwią wspólnocie mieszkaniowej 

147D obciążania fakturami Powiat Siemiatycki za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków 

 do budynku 149. 

Zarząd Powiatu Siemiatyckiego podjął decyzję o wykonaniu przyłącza i instalacji gazowej oraz przyłącza 

wodno-kanalizacyjnego do lokalu mieszkalnego nr 1 przy ul. Długiej 149 w Czartajewie. Jednocześnie 

zaznaczając, iż wykonanie prac ma nie naruszyć pasa drogowego i nawierzchni drogi powiatowej, która 

została wyremontowana w roku 2016.  Zarząd zadecydował, że w momencie wyłonienia wykonawcy 

należy poinformować współwłaściciela o tym, że zostanie odcięty kanał ciepłowniczy  

do przedmiotowego budynku.    

 Ad. pkt 7  

Pan Jan Zalewski Przewodniczący Zarządu Powiatu Siemiatyckiego przedstawił sprawę dotyczącą 

wykonania podziałów pod najem i dzierżawę gruntu pod garaże 

w obrębie Czartajew. O szczegółowe wyjaśnienia poprosił Panią Wiolettę Jaroszuk-Zapolnik : w związku 

z wcześniejszą decyzją Zarządu Powiatu o konieczności dokonania podziałów działek, które są 

wydzierżawiane pod garaże oraz są zawarte umowy najmu pomieszczeń gospodarczych, przedstawiono 

propozycję podziałów zgodnie z załącznikiem graficznym. Nadmienić trzeba, że kwestii dzierżawy 

gruntu pod garaż, wpłynęły dwa wnioski w tym jeden o wykup całości działki a drugi o wykup udziału  

w gruncie.  

Zarząd zaakceptował proponowany projekt i podjął decyzję, aby sprzedać działkę wydzierżawianą pod 

garaże w całości w przetargu nieograniczonym, co umożliwi każdemu zainteresowanemu przystąpienie 

do kupna. W przypadku najmu pomieszczeń gospodarczych Zarząd jednogłośnie zaakceptował 

proponowany projekt podziału i sprzedaż pomieszczeń w przetargu wraz z udziałem w gruncie.  

 

 

Ad. pkt 8  

Podjęcie Uchwały w sprawie określenia formy i wartości wkładu własnego Powiatu Siemiatyckiego  

w ramach projektu zintegrowanego „Kompleksowy system rozwijania kompetencji i umiejętności osób 

dorosłych zgodnie z potrzebami regionalnej gospodarki 3.2.1 RPO, 3.2.2 RPO” 
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Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos ,,za’’ 

Marek Bobel – głos ,,za’’ 

Edward Zaremba – głos ,,za’’ 

Jan Markiewicz - głos „za” 

Uchwała Nr 102/476/17 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad pkt 9 

Podjęcie Uchwały w sprawie umorzenia należności cywilnoprawnych.  

 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos ,,za’’ 

Marek Bobel – głos ,,za’’ 

Edward Zaremba – głos ,,za’’ 

Jan Markiewicz - głos „za” 

Uchwała Nr 102/477/17 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 10 

Podjęcie Uchwały w sprawie upoważnienia Naczelnika Wydziału Komunikacji i Drogownictwa.  

 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos ,,za’’ 

Marek Bobel – głos ,,za’’ 

Edward Zaremba – głos ,,za’’ 

Jan Markiewicz - głos „za” 

Uchwała Nr 102/478/17 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 11 

Podjęcie Uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli kontraktowych 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Głosowanie w sprawie podjęcia w/w uchwały przebiegało następująco: 

Jan Zalewski – głos ,,za’’ 

Marek Bobel – głos ,,za’’ 

Edward Zaremba – głos ,,za’’ 

Jan Markiewicz - głos „za” 

Uchwała Nr 102/479/17 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 12 

Pan Jan Zalewski Przewodniczący Zarządu Powiatu Siemiatyckiego poprosił Dyrektora Jana Samojluka  

o przedstawienie informacji o wynikach postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na realizację 

zadań drogowych.  

Dyrektor PZD: Zestawienie przedstawia się to następująco:  

 

 

Najkorzystniejszą ofertę przedstawiło Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe „MAKSBUD”.  W związku 

tym, że przedstawiona oferta przewyższa zabezpieczone dotychczas środki Zarząd Powiatu 

Siemiatyckiego zwróci się z prośbą do Wójta Gminy Mielnik o zwiększenie dotacji celowej na w/w 

zadanie inwestycyjne.  

Ad. pkt 13 

Pan Jan Zalewski Przewodniczący Zarządu Powiatu Siemiatyckiego przedstawił wniosek Parafii 

Prawosławnej Zmartwychwstania Pańskiego o wykonanie pobocza w formie chodnika – ścieżki dla 

pieszych i rowerzystów przy ul. Wysokiej w Siemiatyczach.  Pan Dyrektor PZD:  

 

Zarząd Powiatu Siemiatyckiego po analizie i dyskusji nad w/w wnioskiem w pełni zgadza się  

z przedstawionymi w piśmie argumentami, przemawiającymi za budową chodnika lub ciągu pieszo – 

rowerowego przy ulicy Wysokiej, stanowiącej ciąg drogi powiatowej nr 1762B, na odcinku od zwartej 

zabudowy miast w kierunku cmentarza. Rozumiemy również chęć jak najszybszego zrealizowania 

proponowanego zadania, jednak ze względu na prowadzenie w bieżącym roku dużych zadań 

inwestycyjnych na sieci dróg powiatowych oraz inne wydatki związane między innymi z ochroną 

zdrowia i szkolnictwem, nie możemy w chwili obecnej zapewnić finansowania budowy wnioskowanego 

ciągu pieszo – rowerowego. Zarząd zapewnia, że przedstawiony wniosek będzie brany pod uwagę przy 

konstruowaniu planu finansowego zadań inwestycyjnych do zrealizowania w 2018 roku.   

Ad. pkt 14 

Pan Jan Zalewski Przewodniczący Zarządu Powiatu Siemiatyckiego przedstawił wniosek Miasta 

Siemiatycze o rozważenie możliwości budowy ścieżki rowerowej przy 

 

 

 ul. Słowiczyńskiej i przebudowy istniejącego chodnika na odcinku od ul. Świerkowej odcinek  

o długości ok. 210mb. Pan Dyrektor PZD:  
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Zarząd Powiatu Siemiatyckiego po analizie i dyskusji nad w/w wnioskiem docenia działania władz 

naszego miasta promujące zdrowy tryb życia mieszkańców i zwiększające atrakcyjność turystyczną 

Siemiatycz i okolicznych terenów. Efekty tych działań są doskonale widoczne w postaci zakończonych 

lub realizowanych obecnie nowych ciągów pieszo-rowerowych. Władze powiatu chcą również 

uczestniczyć w tych działaniach i w przyszłości połączyć istniejące ciągi pieszo rowerowe w jeden ciągły 

układ komunikacyjny. Ze względu na prowadzenie w bieżącym roku dużych zadań inwestycyjnych na 

sieci dróg powiatowych oraz inne wydatki związane między innymi z ochroną zdrowia nie możemy  

w chwili obecnej zapewnić finansowania wnioskowanej przebudowy chodnika i budowy ścieżki 

rowerowej na ulicy Słowiczyńskiej, stanowiącej ciąg drogi powiatowej nr 1754B. Zarząd zapewnia, że 

przedstawiony wniosek będzie brany pod uwagę przy konstruowaniu planu finansowego zadań 

inwestycyjnych do zrealizowania w 2018 roku.   

Ad. pkt 15 

Pan Jan Zalewski Przewodniczący Zarządu Powiatu Siemiatyckiego przedstawił pismo Wójta Gminy 

Siemiatycze, w którym zobowiązuje się do wystąpienia z wnioskiem do Rady Gminy o zwiększenie 

kwoty dotacji.  

Zarząd Powiatu Siemiatyckiego zapoznał się w w/w pismem.  

Ad. pkt 16 

Pan Jan Zalewski Przewodniczący Zarządu Powiatu Siemiatyckiego przedstawił wnioski w sprawie 

zjazdów na działkę przy drodze Ostrożany – Perlejewo. Pan Dyrektor PZD: 

Zarząd Powiatu Siemiatyckiego po analizie i dyskusji postanowił podtrzymać swoją decyzje z dnia 8 

czerwca 2017 roku, w której to nie wyraził zgody na lokalizowanie dodatkowego zjazdu. Na podstawie 

posiadanych informacji, zgodnie z poprzednim wnioskiem została zmieniona przez projektanta trwającej 

obecnie przebudowy odcinka drogi, lokalizacja zaprojektowanego wjazdu gospodarczego.  Wykonywanie 

dodatkowego wjazdu, do działki posiadającej już dojazd z drogi publicznej w naszej ocenie nie znajduje 

uzasadnienia.  

 

Ad. pkt 17 

Pan Jan Zalewski Przewodniczący Zarządu Powiatu Siemiatyckiego przedstawił wniosek o dokonanie 

naprawy nawierzchni drogi powiatowej 1713B Koryciny - Olendy odcinek ok. 600m. Pan Dyrektor PZD: 

 

Zarząd Powiatu Siemiatyckiego po analizie i dyskusji nad w/w wnioskiem widzi potrzebę wykonania 

nawierzchni drogi jednakże ze względu na prowadzenie w bieżącym roku dużych zadań inwestycyjnych 

na sieci dróg powiatowych oraz inne wydatki związane między innymi z ochroną zdrowia nie możemy  

w chwili obecnej zapewnić finansowania wnioskowanej naprawy.  

 

Ad. pkt 18 

Pan Jan Zalewski Przewodniczący Zarządu Powiatu Siemiatyckiego przedstawił sprawę określenia 

zakresu współpracy z Gmina Siemiatycze przy realizacji działań poprawiających zrealizowany projekt 

Bezpieczeństwo w Ruchu Drogowym.  Pan Dyrektor PZD: W związku z uwagami i zaleceniami 

ekspertów kontrolujących prawidłowość wykonania inwestycji drogowych zrealizowanych w ramach 

Projektu „Bezpieczeństwo w ruchu drogowym” w ramach Szwajcarsko-Polskiego Programu Współpracy 

w celu poprawy bezpieczeństwa dzieci w obrębie szkoły, jako główne i wskazane działania eksperci 

zalecają:  

 ukierunkowanie kierunku ruchu autobusów, na podjeździe, funkcjonującym w chwili obecnej, jako 

dwukierunkowy,  

 doświetlenie drogi w obrębie przejścia dla pieszych i dojścia do przystanku autobusowego przy 

szkole,  
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 zmianę parametrów wyokrąglenia łukami wjazdu na podjazd autobusów, 

 zwiększenie szerokości chodnika przy wyjściu z posesji szkoły.  

 

Zarząd Powiatu Siemiatyckiego wystąpi do Wójta Gminy Siemiatycze o określenia potrzeb, w zakresie 

obsługi dowozu dzieci do szkoły oraz możliwości wspólnego zaprojektowania i zrealizowania 

przebudowy podjazdu autobusów, chodników i otoczenia szkoły oraz doświetlenia dojścia i samego 

przejścia dla pieszych przy szkole.    

 

 

Ad. pkt 19 

Pan Sekretarz przedstawił projekty dwóch uchwał na sesję Rady Powiatu Siemiatyckiego.  

 

Ad. pkt 20 

 

Sprawy różne – Pan Jan Zalewski Przewodniczący Zarządu Powiatu Siemiatyckiego poinformował  

o tym, że otrzymał informację od Wójta Gminy Grodzisk odnośnie występowania na terenie jego gminy 

Barszczu Sosnowskiego. Istnieje możliwość uzyskania dofinansowania z Wojewódzkiego Funduszu 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na walkę z w/w zjawiskiem. Dyrektorowi PZD zostało zlecone zajęcie 

się sprawą.  

Ad. pkt 21 

Zamknięcie obrad Zarządu. 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie sprawy objęte porządkiem obrad zostały wyczerpane. 

Członkowie nie wnoszą żadnych spraw pod obrady ani sprzeciwów, wobec tego postanawiam zamknąć 

posiedzenie Zarządu i dziękuję wszystkim za uczestnictwo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Zarząd: 

 

Członkowie:                                                                                                    Przewodniczący: 

Marek Bobel- ……………….……..                                                              Jan Zalewski  

Wiesław Klepacki- ………………….. 

Jan Markiewicz - ………………….. 

Edward Zaremba - ………………….. 

Protokół sporządziła: Justyna Krzyżanowska  


